

## 院長推薦委員會

### Committee for the Appointment of Next Head of United College

聯合書院院長余濟美教授的任期將於 2019 年 7 月 31 日屆滿。大學將組成一個由大學校長擔任主席，成員包括書院校董會代表一名及書院院務委員會代表六名的院長推薦委員會，負責推薦下任聯合書院院長的人選，供大學校董會考慮作決定。書院校董會已於 2018 年 8 月 7 日選出校董會主席殷巧兒女士作為校董會代表。書院院務委員會已於 2019 年 1 月 18 日投票選出以下六位委員，參與院長推薦委員會的工作：

Professor Jimmy C M Yu's current term as Head of United College will end on 31 July 2019. A Committee for the Appointment of the Next Head (the Committee) will be formed to make recommendation to the University Council the next Head of the College. The Committee will be chaired by the Vice-Chancellor and its membership will include one elected member of the College Board of Trustees and six Fellows elected by the Assembly of Fellows. Ms Lina H Y Yan, Chairman of the Board of Trustees, was elected on 7 August 2018 as the representative of the Board. The Assembly of Fellows has elected the following six Fellows to serve on the Committee on 18 January 2019:

委員姓名 Name of Fellow
生物醫學學院黃聿教授 Professor Huang Yu, School of Biomedical Sciences
生物醫學學院劉行榕教授 Professor Alaster H Y Lau, School of Biomedical Sciences
化學系李鴻基教授 Professor Lee Hung-kay, Department of Chemistry
藥劑學院李詠恩教授 Professor Vivian W Y Lee, School of Pharmacy
系統工程與工程管理學系蒙美玲教授 Professor Helen M L Meng, Department of Systems Engineering and Engineering Management
體育運動科學系王香生教授 Professor Stephen H S Wong, Department of Sports Science and Physical Education

## 書院通識教育課程周年聚餐

### Annual Luncheon for College General Education Programme

本年度的書院通識教育課程周年聚餐已於 2019 年 1 月 11 日假文怡閣舉行，當天共有約五十位教職員撥冗出席。院長余濟美教授及副院長兼通識教育主任李鴻基教授向參與教學或協助本院通識教育課程的老師、職員和 GEUC4011 的研究顧問致謝。

The College's Annual Luncheon for General Education Programme was held on 11 January 2019 at the College Staff Common Room. Around 50 staff members attended the function. Professor Jimmy C M Yu, College Head and Professor Lee Hung-kay, Associate College Head and Dean of General Education, thanked all colleagues and postgraduate students of the Graduate Research Consultant Scheme for their support and contribution to the College General Education Programme.



副院長兼通識教育主任李鴻基教授致謝辭。

Speech by Professor Lee Hung-kay, Associate College Head and Dean of General Education

## 本院校董獲頒授香港工業專業評審局榮譽院士

### College Trustee Received PVCHK Honorary Fellow

本院校董林偉雄先生（右）於 2018 年 12 月 14 日獲香港工業專業評審局頒授榮譽院士名銜，以表揚他一直以來在鐘錶業的成就與貢獻。何萬森校董（左）到場致賀。本院同仁謹致賀忱！

Mr Enders W H Lam (right), College Trustee, was awarded the Honorary Fellow by The Professional Validation Council of Hong Kong Industries (PVCHK) on 14 December 2018, in recognition of his long lasting and staunch contribution to the Hong Kong clock and watch industry. College Trustee, Mr Ho Man-sum (left) congratulated Mr Lam in person. Our warmest congratulations to Mr Lam!



## 泉州師範學院及廈門重點中學到訪聯合書院 Quanzhou Normal University and Xiamen Key High School Visited the College

來自泉州師範學院及廈門重點中學的一百位師生在本院校友梁炳華博士陪同下於2019年1月8日到訪書院，並出席歷史系蕭錦華博士的演講，以及參觀書院校園。

A delegation of one hundred students and teachers from Quanzhou Normal University and Xiamen Key High School, visited the College on 8 January 2019. Accompanied by College alumnus Dr Leung Ping-wah, the delegation attended a lecture by Dr Siu Kam-wah of the History Department, followed by a guided tour to College campus.



蕭錦華博士演講。  
Lecture by Dr Siu Kam-wah.



到訪老師師於聯合書院留影。  
Group photo of the delegation representatives taken at United College.

## 署理輔導長任命 Appointment of Acting Dean of Students

副院長兼書院輔導長劉行榕教授將於2019年2月26至3月8日休假，期間副院長兼書院通識主任李鴻基教授將出任署理輔導長。

Professor Alaster H Y Lau, Dean of Students, will be on leave from 26 February to 8 March 2019. Professor Lee Hung-kay, Associate College Head and Dean of General Education, will be the Acting Dean of Students during this period.